
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αλεξανδρούπολη Ν. Έβρου,  10/6/2025 

Του:  Παπαδάκη Παράσχου  Βουλευτή Ν. Έβρου 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών      

 

 ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη αναβάθμισης του χερσαίου συνοριακού σταθμού Κήπων στο Ν. Έβρου» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Ο χερσαίος συνοριακός σταθμός των Κήπων, στον Έβρο, είναι ο τρίτος μεγαλύτερος της χώρας, 

όσον αφορά στον κυκλοφοριακό όγκο, με σύνολο ετήσιων διελεύσεων περίπου τα 1.000.000 

οχήματα. Παρ’ όλα αυτά, χωρίς υπερβολή, ο εν λόγω είναι σε άθλια κατάσταση, που σίγουρα 

δεν ταιριάζει σε Ευρωπαϊκή Χώρα. Πέραν των άθλιων κτηριακών υποδομών του, ο χρόνος 

αναμονής για διέλευση, τους θερινούς μήνες, ξεπερνά τις πέντε ώρες, δημιουργώντας 

ταλαιπωρία και πολλές φορές εκνευρισμό στους οδηγούς αλλά και στους κατοίκους των 

οικισμών πέριξ του συνοριακού σταθμού. Μάλιστα, ενδεικτικό είναι το ότι, εξ’ αυτού, προ καιρού, 

τούρκος υπήκοος δολοφόνησε με τον πιο αποτρόπαιο τρόπο Έλληνα κάτοικο του οικισμού των 

Κήπων, που ήθελε απλά να πάει στην οικία του. Τον Απρίλιο του 2024, υπεγράφη σύμβαση 

μεταξύ του Υπουργείου σας, του ΤΑΙΠΕΔ και της ΑΔΜΘ με αντικείμενο την αναβάθμιση του ως 

άνω οδικού συνοριακού σταθμού, προϋπολογισμού 6.000.000€. Δυστυχώς, παρά τις 

υποσχέσεις  διαφόρων Υπουργών, περί του ότι το σχετικό έργο θα έχει υλοποιηθεί μέχρι το 

Πάσχα του 2025, μέχρι σήμερα, δεν έχει γίνει τίποτα. Κατά συνέπεια, αναμένεται ότι και αυτό το 

καλοκαίρι θα προκύψει  ταλαιπωρία των διερχομένων οδηγών.  Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται  ο κ. Υπουργός : 

1. Γιατί, μέχρι σήμερα, δεν έχουν ξεκινήσει τα έργα αναβάθμισης του ως άνω χερσαίου 

συνοριακού σταθμού των Κήπων του Έβρου; 

2. Πότε θα ξεκινήσουν τα έργα αναβάθμισης του ως άνω χερσαίου συνοριακού σταθμού και 

ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσής τους; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παπαδάκης Παράσχος 
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